
     Zápis ze zasedání komise kultury č. 3/2015 dne 14. 5. 2015 
konané od 14:00 hodin v Uhříněveském muzeu 

 

Přítomni:  Mgr. Jitka Rothová,  Vlasta Čepičková,  Eva Hráská - Blahynková, DiS., Ing. Michal 
Klich, Jitka Šubertová,  Bc. Veronika Kuželová, Mgr. Kateřina Kaňoková, Pavel Veverka 
 

Omluveni:  Milan Coller, Mgr. Marcela Pröllerová,  Pavel Pirkl,  Jiří Knotek,  Roman Urbanec 
 

Kontrola minulého zápisu: 
 

1. Mgr. Rothová požádala  členy komise kultury (dále jen KK)  o vyjádření  k Projektu  pana 
Mgr. Kosaře „ Kultura, sport a život v Praze 22“.  Členové komise konstatovali, že se 
jedná o zajímavý návrh, ale stejná aktivita již existuje, proto se realizace tohoto projektu 
nedoporučuje, výše uvedený projekt by byl duplováním s webovými  stránkami  Portálu 
22. 

2. Mgr. Rothová  vysvětlila, proč se pietní akce konají v dopoledních hodinách, je třeba, aby 
se těchto akcí účastnili i  žáci škol, v odpoledních hodinách však mají své aktivity.  

3. Členové komise diskutovali o akci „pálení čarodějnic“ a konstatovali, že akce měla mezi 
obyvateli Uhříněvsi velký ohlas. Komise doporučuje v příštích letech doladit organizačně.  

4. Žádosti pana Domince a pana Vály na umožnění uspořádání výstavy vzala KK na vědomí, 
bohužel v tomto roce je výstavní síň Uhříněveského muzea již plně vytížena – není volný 
termín. Výstavy event. přesunuty na rok 2016.  

5. Bc.  Kuželová předložila pracovní verzi informačních tabulí s názvem „Po stopách 
Uhříněvsi“ (viz. Příloha) O návrhu se diskutovalo, návrh byl pozitivně přijat, bylo 
vytipováno 5 míst, kde by eventuálně mohly být tabule umístěny / kostel Všech svatých, 
Nové náměstí Uhříněves, nádraží Uhříněves, fotbalové hřiště, Husova kovárna 
eventuálně Starý mlýn. 

6. Ing. Klich zjistí na Odboru výstavby nutné podmínky k umístění informačních tabulí. 
7. Mgr. Rothová informovala, že paní Votavová je ochotna v muzeu vyhledat historické 

fotografie. 
8. Komise  zjistí informace o možnostech zafinancování  informačních tabulí. 
 

Nově projednáno: 
 

1. Bc. Kuželová vznesla dotaz, zda se v budoucnosti neuvažuje o obnovení místního 
rozhlasu. Dotaz bude předán k vyjádření radnímu pro kulturu panu Collerovi. 

2. Bc. Kuželová informovala o letošním ročníku oblíbeného pochodu Po-Po-Les, který 
proběhne v sobotu 30. května. 

3. Ing. Klich informoval o termínu Uhříněveské poutě 31. října 2015. 
4. Ing. Klich dále informoval o turistických samolepkách. Byla již schválena výroba 1000ks. 

Diskutovalo se o tom, jaký motiv by se měl na samolepce objevit, členové se shodli, že 
by to měl být znak Uhříněvsi, pokud by nebylo možno graficky zpracovat, motivem by se 
stalo Nové náměstí. 

5. Ing. Klich zahájil diskuzi o organizaci letošní Vánoční výstavy, vernisáž proběhne v neděli 
6. prosince. Vánoční výstava bude pojata v duchu svátečních zvyků, svátečního 
stolování, zvyky při štědrovečerní večeři, vánoční stromeček z každého kontinentu. 
Součástí bude i výstava betlémů, tyto se zapůjčí / zajistí p. Klich /, pokusíme se sehnat 
betlémy i od uhříněveských občanů, v UZ bude uveřejněna výzva. 



6. Pí Blahynková nadnesla možnost pořádat na začátku adventu akci rozsvícení vánočního 
stromu na Novém náměstí. Na to reagovala Bc. Kuželová, že by mohl být vytvořen živý 
betlém. Blíže bude projednáno v září. 

7. Ing. Klich konstatoval, že současné vývěsní skříňky jsou sice hezké, ale vzhledem 
k narůstajícímu počtu akcí v nich není místo na zveřejňování všech pozvánek. 
K problému se diskutovalo a bylo konstatováno, že do budoucna by se mělo uvažovat     
o pořízení dalších vývěsních skříněk. V současné době se bude volit menší formát. 

8. Paní Kaňoková přislíbila, že zjistí, jaká je možnost prezentace OIC. 
9. Paní Kaňková informovala, že dne 25.5.015 proběhne od 14 hod. v DPS II tzv. Kulatý stůl 

– mezigenerační vztahy mezi seniory a žáky. 
10. Ing. Klich informoval o řešení bezbariérovosti Obřadní síně Uhříněvsi. Komise 

doporučuje nechat vyrobit alespoň zábradlí, popřípadě mobilní nájezd. 
11. Ing. Klich informoval, že se na něj obrátily ženy z místního klubu seniorů, které by chtěly 

mít svou zástupkyni komisi kultury a navrhly paní Jaroslavu Kunešovou. Proto členové 
komise navrhují RMČ Praha 22 jmenovat paní Kunešovou členkou komise kultury. 

12. Dne 15. 5. 2015 byla doručena rezignace na členství v komisi kultury pana Urbance, 
vzhledem k dalšímu termínu KK, který je v září, doplňujeme zápis o tuto aktuální 
informaci. 

 
 
Příští zasedání komise kultury se uskuteční ve čtvrtek 10. září 2015 od 14 hodin 
v Uhříněveském muzeu. 
 

 

 

 

 

Zapsala dne 20.5.2015         Mgr. Jitka Rothová 

Vlasta Čepičková        předsedkyně KK 

tajemník  KK 


